
 

 

Z á p i s 

z 20. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Rajhradice, konaného dne 11.7. 2016 

 

Zahájeno:  18.00 hod.                                                                                Ukončeno: 19:00 hod. 

 

Přítomni: Ing. J. Bednář, Mgr. I. Benadová, O. Burda, Mgr. M. Čermáková, Bc. Robert 

Hájek, J. Knotek,  Ing. M. Kubeš, Ing. F. Marcián, V. Mátl, L. Přichystal,          

Ing. J. Zemánek  

Omluveni: J. Klaška, Ing. M. Komenda, J. Lipták, J. Minaříková 

Hosté: M. Ustohalová 

 

    

1. Technický bod 

Starosta obce zahájil 20. zasedání Zastupitelstva obce Rajhradice v 18:00 hodin a přivítal 

všechny přítomné. Konstatoval, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na Úřední 

desce OÚ Rajhradice a to po dobu sedmi dní přede dnem konání dnešního zasedání a dále 

konstatoval, že je přítomno 11 členů zastupitelstva, zastupitelstvo je tedy usnášení schopné. 

 

Zapisovatelem byl jmenován Luboš Přichystal a Kateřina Sekaninová. 

Dále starosta obce seznámil zastupitele, že je pořizován zvukový záznam jednání, který slouží 

pro potřebu pořízení zápisu tohoto jednání. 

Starosta uvedl, že zápis z předchozího zasedání byl řádně ověřen a je vyložen k nahlédnutí 

v kanceláři starosty.  

Starosta vyzval zastupitele, aby podali návrhy na ověřovatele zápisu o průběhu 20. zasedání 

ZO. Navrženi byli: Mgr. M. Čermáková a Mgr. I. Benadová. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování. 

 

Usnesení č. 1 

ZO schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu 20. veřejné zasedání ZO Rajhradice           

Mgr. M. Čermákovou a Mgr. I. Benadovou.  

Pro: 11 - Ing. J. Bednář, Mgr. I. Benadová, O. Burda, Mgr. M. Čermáková, Bc. Robert Hájek, 

J. Knotek,  Ing. M. Kubeš, Ing. F. Marcián, V. Mátl, L. Přichystal, Ing. J. Zemánek  

Proti:  0    

Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.1 bylo přijato. 

 

Starosta obce přednesl návrh programu zasedání. 

Program:  

1. Technický bod 

2. Smlouva o dílo na akci „Rajhradice-rekonstrukce kaple Sv.Scholastiky-I. a II. 

etapa“ 

3. Různé 

4. Závěr 

 

 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

 

 



Usnesení č.2 
ZO schvaluje program dnešního zasedání. 

Pro: 11 - Ing. J. Bednář, Mgr. I. Benadová, O. Burda, Mgr. M. Čermáková, Bc. Robert Hájek, 

J. Knotek,  Ing. M. Kubeš, Ing. F. Marcián, V. Mátl, L. Přichystal, Ing. J. Zemánek 

Proti: 0   

Zdržel se:  0 

 

Usnesení č.2 bylo přijato. 

 

 

2. Smlouva o dílo na akci „Rajhradice-rekonstrukce kaple Sv.Scholastiky-I. a II. etapa“ 

Starosta předal slovo místostarostovi obce Ing. F. Marciánovi. 

Výběrového řízení se zúčastnily jen dvě firmy. Firma Statika Sanace, s.r.o., se sídlem 

v Benešově s nabídkovou cenou 1.204.000,- Kč a firma SASTA CZ, se sídlem v Brně 

s nabídkovou cenou 785.279,-Kč. Výběrová komise doporučuje smlouvu o dílo uzavřít 

s firmou SASTA CZ z důvodu podání nejvhodnější nabídky. Rozhodnutí o výběru bylo již 

starostou podepsáno a zasláno účastníkům výběrového řízení. K dnešnímu dni uplynula lhůta 

pro podání námitek, můžeme tedy s vítěznou firmou uzavřít smlouvu o dílo.  

Starosta poděkoval Ing. F. Marciánovi za slovo a otevřel diskuzi. 

 

Starosta otevřel diskuzi. 

V. Mátl – v jaké výši jsme dostali dotaci? 

Ing. F. Marcián – obdrželi jsme dotaci jen na II. etapu ve výši 459.527,-Kč. 

Ing. M. Kubeš – přispěje i Benediktinské opatství Rajhrad? 

Starosta – ano, na každou etapu 100.000,- Kč, oprava bude mít III. etapy, obec tedy od 

Benediktinského opatství Rajhrad obdrží na opravu celkem 300.000,-Kč.  

Ing. J. Bednář – jaké opravy budou v jednotlivých etapách? 

Ing. F. Marcián – v I. etapě dojde ke stažení kleneb přepjatými ocelovými táhly a nad 

klenbami pod střešní konstrukcí bude zbudován železobetonový věnec.  

V II. etapě budou zpevněny základové pasy po celém obvodu stavby přibetonováním 

železobetonové konstrukce.  

V III. etapě bude opraven střešní plášť. 

V. Mátl – má firma nějaké realizované stavby tohoto druhu? 

J. Knotek – určitě ano, je to velká firma. 

Starosta – s firmou mají zkušenosti i jiné obce, záruční dobu poskytují na 60 měsíců. 

Ing. M. Kubeš – na čem je závislé poskytnutí dotace? 

Starosta – celou stavbu musíme nejprve ufinancovat s obecních prostředků a teprve po 

kolaudaci budeme moci žádat o vyplacení dotace. 

Ing. M. Kubeš – to se bude muset každá etapa kolaudovat samostatně? 

Ing. F. Marcián – první a druhá etapa se budou kolaudovat dohromady. 

Ing. J. Bednář – III. etapa bude oprava střechy? 

Starosta – ano. 

Ing. J. Zemánek – trhá se zdivo? 

Starosta – nad okny jsou trhliny.  

Ing. J. Zemánek – kdo bude měřit, zda se trhliny zvětšují či nikoliv? 

Starosta – statik. 

Ing. J. Zemánek – vada se projeví tím, že se trhliny budou zvětšovat. Měl by být stanoven 

harmonogram měření trhlin. 

Ing. F. Marcián – v případě zvětšování trhlin bychom museli oslovit soudního znalce, který 

by celou situaci posoudil. 

 

 

 

 



Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.3 
ZO schvaluje Smlouva o dílo na akci „Rajhradice-rekonstrukce kaple Sv. Scholastiky-I. a II. 

etapa“ a pověřuje starostu obce jejím podpisem. 

 

Pro: 11 - Ing. J. Bednář, Mgr. I. Benadová, O. Burda, Mgr. M. Čermáková, Bc. Robert Hájek, 

J. Knotek,  Ing. M. Kubeš, Ing. F. Marcián, V. Mátl, L. Přichystal, Ing. J. Zemánek 

Proti: 0   

Zdržel se: 0  

 

Usnesení č.3 bylo přijato. 

 

 

3. Různé 
Úvodem tohoto bodu starosta pochválil organizátory akce „Turnaj ulic“, konstatoval, že akce 

se vydařila.  

Bc. R. Hájek – se dotázal, zda obec počítá s organizací již tradiční akce „Rozloučení 

s prázdninami“? 

Starosta – samozřejmě, akce se uskuteční 27.8.2016. Dále starosta pozval všechny přítomné 

na akci „Rajhradická traktoriáda“, která se bude konat 10.9.2016. Program bude upřesněn. 

Ing. F. Marcián – seznámil přítomné zastupitele se stavem stavebních prací v mateřské 

škole. Jsou vyzděny příčky, z velké části je hotová elektroinstalace a kanalizace. Dodělávají 

se rozvody vody, vnitřní omítky a izolace střechy. V kuchyni jsou vybourané příčky, budou se 

vyrovnávat podlahy a instalovat rozvody vody a elektroinstalace.  

Bc.  R. Hájek – v 18:45 hodin odešel z jednání ZO. 

J. Knotek – jak dopadlo jednání s představiteli místního Zemědělského družstva o odstranění 

vysoké prašnosti sušičky, na kterou na minulém jednání ZO upozornil zastupitel V. Mátl. 

Starosta – kontaktoval jsem pana Ing. Sklenáře a dostal jsem od něj příslib, že situaci do 

příští sezóny napraví.  

V. Mátl – upozornil na stav mostku přes Ivanovický potok v lokalitě Druhá Habřina. 

Ing. F. Marcián – správce toku – Povodí Moravy se k mostku nehlásí. Otázkou je, kdo by za 

to mohl, kdyby se něco stalo. Pokud není znám vlastník, bude velmi obtížné se dožadovat 

opravy mostku. 

Ing. M. Kubeš – v 18:56 hodin odchází z jednání ZO. 

V. Mátl – v jakém stavu je most přes dálnici v lokalitě Blatiny u myslivecké střelnice? Je 

v majetku obce? 

Starosta – ano, most je v majetku obce. 

O. Burda – most byl vybudován pro zemědělské účely. 

V. Mátl – dá se na jeho opravu získat dotace? 

Ing. F. Marcián – těžko, nesetkal jsem se s tím. 

 

 

4.Závěr 

Na závěr poděkoval starosta zastupitelům za účast a schůzi ZO ve 19:00 hod. ukončil.  

 

 

Zapsal:  L. Přichystal 

  K. Sekaninová 

       Ověřil:  Mgr. M. Čermáková, v.r. 

       

  L. Přichystal, v.r.        

  starosta obce      Mgr. I. Benadová, v.r.

                        


